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i Orkesta Hembygdsföreningi Orkesta Hembygdsföreningi Orkesta Hembygdsföreningi Orkesta Hembygdsförening

Närvarande: Michel Vulic, Peter Rimbe, Gunilla Forsberg, Lotta Forsberg, Lise Nelze’n, Eva Jansson, 

Johan Hellgren, Peter von Schoultz, Åsa Westberg.

Förhindrad: Irene Öman.

1.  Mötet öppnades och ordförande hälsade välkommen till första mötet med den ”nya” 

styrelsen.

2. Föregående mötesprotokoll lagt till handlingarna utan kommentar.

3. Ekonomi. Föreningen har även i år beviljats ett statligt ”Coronabidrag”, 19 000kr. 

Tillsammans med intäkterna från midsommar, ca 29 000 kr brutto, ger det ett saldo på ca 

160 000kr på kontot.

Banken har fått alla papper och protokoll och nye ordföranden har därmed teckningsrätt för 

föreningen.

Konstateras att vi fortfarande saknar så väl revisor som valberedning. 

4. Kommande bokningar genomgångna. Sygruppen byter kväll – från ons. till tors. 17.30

Förslag att införa en digital bokningskalender, där man enkelt kan se när lokalen är ledig 

resp. upptagen. Peter v Schoultz gör en mall för hemsidan och FB.

Föreningen kan, i mån av tillgång, även hyra ut bord och stolar.

Frågan om ev. justering av hyrestaxan tas upp. Kassören rekar lite bland andra, likvärdiga 

lokaler.

Rapport från Lise som deltagit dels i BR’s webinarium om möjligheten att, i samarbete med 

BR, arrangera alla sorters aktiviteter som teater, konserter, kurser, bio, utställningar, 

temadagar et. c, dels i infomöte om hyresjuridik för bygdegårdar.

Månadsvärdar: okt. – Lise, nov. – Eva, dec. – Peter, jan. – Michel.

5. Genomförda aktiviteter.

Midsommar. Årets firande kan sammanfattas som efterlängtat och lyckat. Något förändrat - 

stången rest kvällen innan, nedbantad servering till förmån för egen picknickkorg och en 

väsentligt nedkrympt bilparkering – men utan tvekan traditionellt. T.o.m. vädret var som det 

brukar vara – soligt! 

Vi försöker göra en sammanfattning av årets + och – och tar med oss till nästa år.



6. Kommande aktiviteter. Barnteater 16/10 kl.14.00

Konst/hantverk med adventsfika 3/12 12.00-16.00 Vi bjuder in deltagare redan nu.

7. Reparationer/underhåll. Larm till källardörren beställt men leveranstiden är lång.

 Facken i kylskåpsdörren trasiga, nya köps om det finns liksom ny vattenkokare. 

Även ett nytt ”pop up-tält” behöver vi ha, men inte förrän till midsommar.

8. Övrigt. Policy gentemot media. Frågan tas upp med anledning av den protestlista mot 

utformningen av den planerade bebyggelsen vid Lindholmens station, som startats på privat 

initiativ. 

Styrelsen kan, och bör, inte ta ställning för föreningens räkning, men ser sig som ett forum 

för medlemmarna. Vi föreslår att ett ev. nytt infomöte med berörda myndigheter hålls i 

bygdegården som är bättre lämpad än, som vid förra mötet, GVS-matsalen.

9. Nästa möte – 26/10 kl. 18.30

10. Mötet avslutades.

…………………………………………………………… ……………………………………………………………

Åsa Westberg Michel Vulic

sekreterare justeras


